
Z á p i s 

 
z 32. valného shromáždění České asociace steeplechase, z.s. („ČASCH“) za rok 2022 

konaného dne 25. března 2023 

 

Přítomni: viz prezenční listina 

 

1. Zahájení: 

- uvítání předsedou 

- ověření usnášeníschopnosti: přítomno 23 řádných členů z 58 - bylo konstatováno, že valné 

shromáždění není usnášeníschopné a začátek byl v souladu se stanovami odložen o 1 hodinu 

 

2. Členství v ČASCH 

- nezaplacení příspěvků – ukončení členství p. J. Boučka, p. A. Nováka, p. P. Slabého, MVDr. Fr. 

Tremla, p. L. Vocáska a Ing. P. Žlumova 

- ukončení členství p. F. Neuberga na vlastní žádost. 

- nový člen: Mgr. Nový Otakar 

- hlasování: všichni pro – nový člen přijat 

 

3. Volba zapisovatele, ověřovatele a návrhové komise: 

- S. Froňková, K. Luftmanová, O. Nový – hlasování: 23 pro, 0 proti, 1 zdržel – schváleno 

 

4. Volba ověřovatele zápisu: 

- Ing. M. Theimer – hlasování:  22 pro, 0 proti, 2 zdrželi – schváleno 

 

5. Schválení programu VS: 

- 24 pro, 0 proti, 0 zdržel – schváleno 

 

6. Zpráva o činnosti výboru ČASCH za rok 2022 a informace z jednání Rady JC ČR v roce 2022 

s přesahem do roku 2023: 

- přednesla Ing. S. Froňková, Ph.D. a JUDr. Ing. K. Luftmanová 

- viz příloha 

 

7. Zpráva revizní komise, pokladní zpráva a návrh rozpočtu 2023: 

- zprávu revizní komise přednesl MVDr. Rajman 

- pokladní zprávu přednesl Ing. Jelínek 

- roční náklady na činnost ČASCH jsou okolo 80 tis. Kč 

- návrh rozpočtu na rok 2023 přednesl Ing. Jelínek, rozpočet bude v minimálních nákladech 

rozsahu roku 2022 a náklady snižovány tak, aby nemusel být použit rezervní fond 

- hlasování: 24 pro, 0 proti, 0 zdržel – zpráva revizní komise, pokladní zpráva a návrh rozpočtu 

2023 jednohlasně schváleno 

- Ing. Chudáček – dotaz na návrhy řešení nepříznivého finančního stavu asociace 

- jsou již licentováni 2 noví hřebci za 100 000,- a ještě jeden hřebec licentován bude 

- JUDr. Ing. Luftmanová – záměr JC ČR, aby všichni účastníci museli být povinně registrováni 

jako členové JC ČR prostřednictvím některé z organizací, které jsou členy Jockey clubu. 

 

8. Diskuse ke zprávě o činnosti ČASCH a Rady JC ČR: 

- Ing. Chudáček apeloval na snížení administrativy při organizaci Pony ligy a umožnění konání 

dostihů pro děti s poníky na co nejvíce závodištích 

- p. Žižka seznámil plénum s pohledem pořadatele k organizování Pony ligy, aby Pony liga měla 

stabilní pravidla, aby jezdci chodili na start sami bez doprovodu rodičů, aby byli ukáznění, právní 

otázka v případě úrazu, podmínky kvalifikace atd. …. 

 

9. Zhodnocení dostihové sezóny 2022 přednesl Ing. Petr Malík 

- statistika z pohledu překážkového provozu ČR doma i v zahraničí 



- zhodnocení jednotlivých závodišť z hlediska překážkového provozu 

- hodnocení bude zveřejněno na http://casch.cz/  

 

10. Výhled na překážkovou sezónu 2023 přednesl M. Liška: 

- seznámení s jednáním na Radě JC ČR a s jednáním ohledně stavby hokejové haly 

- ubývání překážkových dostihů – Most, pp v Lysé nad Labem 

- kladné hodnocení úprav a péče o dostihové závodiště v Brně – poděkování p. Vymazalovi 

- kladné zhodnocení a poděkování pardubickému pořadateli za údržbu dráhy a skoků, jmenovitě 

panu V. Žižkovi 

- připomenutí snížení zápisného v některých pardubických dostizích 

- Pony liga – sponzor bezpečnostní agentura Akraz bude pokračovat i dále a bude i případně 

participovat na školení jezdců 

 

11. Informace o dění na závodišti v Pardubicích od p. Václava Žižky: 

- poděkování za postoj členů ČASCH proti výstavbě hokejové haly na závodišti 

- celková dotace se navýšila o cca 1,5 Mio, navýšila se dotace kvalifikací, Ceny Labe 

- zkrácení 2. kvalifikace se záměrem zvýšit účast zahraničních účastníků 

- zpráva o přípravě dostihové dráhy a překážek – odvodnění okolí zahrádek, úprava přechodu 

oranic na trávu, dosetí travního semene, roztrhat podklad pod oranicemi, aby se zasekávala voda, 

úprava/srovnání před skokem č. 36, úprava a vysázení nových živých plotů, nový skok jako 

náhrada za č. 36 (skok č. 44), doplnění živých plotů – 33, Francouzský skok, bulfinch atd., 

postupné omlazení všech živých plotů, rekonstrukce kamenné zdi a odskokového prvku, 

připravený travnatý porost po celém závodišti, topoly – budou pokáceny, jsou v neudržitelném 

stavu, za předpokladu nové výsadby – sloupový platan, do pokácení budou topoly prořezány, 

stáje - vymalované, vydesinfikované, nátěry překážek a další standardní přípravy před sezónou 

- návštěva pana primátora na závodišti – byly přislíbeny nové investice – 3 Mio na rekonstrukci 

stáje, sociálního zařízení a podlahy ve vážnici + další opravy stájí v dalších letech 

- vzkaz od p. ředitele – bylo náročné dát dohromady letošní propozice, apel, aby se propozice 

začaly vytvářet už od července, srpna (návaznost mezi jednotlivými pořadateli), aby ČASCH  

 

12. Historie a statistiky překážkového provozu v ČR přednesl Ing. Jelínek: 

- pokles závodišť, kde se konají překážkové dostihy z 15ti na 9 

- pokles počtu překážkových dostihů 

- viz příloha (www.casch.cz) 

 

13. Změny DŘ a DU přinesl Mgr. Nový: 

- poplatky za expresní vyřízení dokumentů 

- nestartovavší koně mohou jezdit pouze jezdci s 10ti starty 

- sjednocení možnosti startu jezdců amatérů a žáků v dostizích II. kategorie po 10ti vítězstvích 

- podávání OSK a přihlášek pouze elektronicky prostřednictvím ZČ JC ČR 

- eliminace koní do dostihu (speciálně Derby) – přidání kritérií 

- § 316 použití bičíku – nadměrné použití bičíku – rozdělení na 2 odstavce pro snazší odůvodnění 

nadměrného použití bičíku – více úderů nebo použití rychleji, než kůň stačí zareagovat 

- sjednocení postupu DK při žádosti jezdce o okamžitou účinnost sankce pouze 1x za rok 

 

14. Diskuse k předneseným zprávám + Připomínky a návrhy k DU a DŘ, činnosti DK, složení 

odborných komisí JC ČR: 

- Ing. Theimer vznesl dotaz na webové stránky ČASCH, kdo jej spravuje apod. – Ing. Jelínek 

zodpověděl, že je to otázka diskuse 

- Vl. Valenta podotkl, že je nutno více rozvíjet PR ČASCH, nutnost propojení se sociálními sítěmi 

a nabídl, že je schopen www i sociální sítě pro ČASCH spravovat bez nároku na finanční 

odměnu; p. Valenta mailem obešle členy ČASCH s návrhy 

- upozornění, že v pardubické galerii v dubnu proběhne setkání „ochránců“ koní k otázce týrání 

koní v dostizích 

- dotaz na sponzora dostihu Zimní královna – p. Žižka odpověděl, že sponzor zatím není 

http://casch.cz/
http://www.casch.cz/


- MVDr. Olehla – nedůstojné o dohadech na rozdělení státní dotace, poukázal na konec hřebčína 

Napajedla a neexistenci podpory koní českého chovu, návrh, aby koně českého chovu nemuseli 

platit zápisné a startovné, otázka, kolik z výher v zahraničí opravdu podpoří české firmy, 

majitele, zaměstnance, nízký podíl startujících koní v dostizích, 

- Ing. Malík seznámil s možností utvořit seriál návazných dostihů pro jednotlivé kategorie koní 

- Ing. Chudáček – otázka bumperů – nesystémové řešení, zda budou bumpery vůbec obsazené 

 

15. Usnesení valného shromáždění ČASCH ze dne 25. 3. 2023 v Pardubicích: 

Valné shromáždění: 

 bere na vědomí a schvaluje: 

1. ukončení členství p. J. Boučka, p. A. Nováka, p. P. Slabého, MVDr. Fr. Tremla, p. L. Vocáska 

a Ing. P. Žlumova z důvodu nezaplacení členských příspěvků a p. F. Neuberga na vlastní 

žádost o ukončení členství; 

2. schvaluje Mgr. Otakara Nového jako nového člena ČASCH; 

3. zprávu „Zhodnocení překážkové sezóny 2022“ Ing. P. Malíka; 

4. zprávu o činnosti výboru ČASCH a zástupců ČASCH v Radě JC ČR za rok 2022; 

5. revizní a pokladní zprávu revizní komise v předneseném rozsahu; 

6. návrh rozpočtu na rok 2023; 

7. informace o přípravě překážkové sezóny 2023 p. Lišky; 

8. zprávu V. Žižky o úpravách dráhy a skoků a přípravách na sezónu 2023; 

9. zprávu o historii a současnosti překážkového provozu a počtu překážkových koní 

Ing. J. Jelínka, CSc.; 

10. změny DŘ a DU Mgr. O. Nového. 

 

 ukládá výkonnému výboru: 

1. prosazovat na Radě JC ČR usnesení VS ČASCH; 

2. sehnat peníze na činnost ČASCH; 

3. vznést dotaz na Radě JC ČR, kam putují sankce z dostihového provozu a zda nelze jejich část 

směrovat na podporu provozu ČASCH; 

4. podporovat přijetí pravidel na organizaci Pony ligy hlavně z důvodu bezpečnosti; 

5. pověřit novými disponenty bankovního účtu ČASCH pana Josefa Váňu a Ing. Petra Malíka. 

 

 ukládá všem členům: 
1. doporučit VV možné zdroje financování činnosti ČASCH; 

2. provést nábor nových členů ČASCH. 
 

 Schválení Usnesení: 
pro  23 

proti  0 

zdržel/a 1 

 

Předseda návrhové komise: Ing. Soňa Froňková, Ph.D. 

 

Ověřila: JUDr. Karin Luftmanová, Mgr. Otakar Nový, Ing. Milan Theimer 

 

V Pardubicích 25. 3. 2023 

 


